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　Registration Form
	報名班別
	「基礎班」兩天密集課程
Basic Class Two Day Intensive Training
	e-mail
	
 

	Name
中、英文
	
	[bookmark: Check1][bookmark: Check2]|_|male  |_|female
	生日
date of birth
	 

	                 Phone # (mobile 手機) 
	 

	   從哪裡得知關於核心基礎訓練？
How did you hear about Foundation Training?
	

	班
次
時
間
及
學
費
	第一天的課程：2016年01月23日下午1:00報到，1:30準時開始上課 
First Class: January 23, 2016 registration at 1p.m., class begins promptly at 1:30
第二天的課程：2015年01月30日下午1:15報到，1:30準時開始上課 
Second Class: January 30, 2016 arrival at 1:15 p.m., class begins promptly at 1:30

學費：兩週的密集班 (含一切講義及觀賞網路教學影片) Total tuition for two weekend intensive class (including handouts and online streaming of teaching videos): 6,700元 

Please note: all classes are taught in Mandarin. 上課語言以國語為主。


	報
名
方
法
及
繳
費

	
報名方法：請把這個報名表以電子方式填好，再email至 ft.taipei2014@gmail.com 或列印用手寫，再傳真至：(02) 3322-9593. 請於email或傳真報名表三天內完成繳費以便表留您的名額。
Registration：Please either fill this form out digitally and email it back to: ft.taipei2014@gmail.com    Or print it and complete by hand, then fax back to (02) 3322-9593.

繳費資料 payment options：轉帳： 安泰銀行 (銀行代號816) 帳號：0272 200 5060 700
                           ATM: EnTie Bank (bank code #816) Acct. #: 0272 200 5060 700   
匯款： 安泰銀行 建國分行 帳號：0272 200 5060 700  戶名：閔傑輝
Bank Wire: EnTie Bank (Jiankuo branch) Acct. #: 0272 200 5060 700 Acct. name: 閔傑輝

繳費後通知：完成繳費後請email至ft.taipei2014@gmail.com 或簡訊至0963 901 825 告知姓名，匯出帳號後五碼，匯出日期及時間。收到匯款後我們我們會儘快跟您連絡關於上課的細節。
Please notify us either by phone (text) or email upon completion of payment, including the date, time, and last five numbers of the transferring account. Once received we will contact you shortly with the relevant class information.

	上課地點
class location
	   臺北市立大學天母校區(臺北市忠誠路二段101號)  詩欣館B1舞蹈教室
   Shihhsin Building of Taipei University (Tienmu Campus)
   B1, #101, Section 2 Chungcheng Road


    
 再次感謝您對核心基礎訓練的興趣及支持，如果有任何跟課程有關的問題，歡迎以email或電話連絡！
Thank you for your interest in Foundation Training. Feel free to contact us with any questions you might have!
  web: www.holistichealth.com.tw/ft	  email: ft.taipei2014@gmail.com   電話：0963 901 825 
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